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Abstract (en)
[origin: WO8703918A1] A light, latticed, tubular structure collapsible to become substantially flat or thin, particularly for laying or exposing objects
and for hanging the washing, comprises a collapsible trestle (5) including two trestle members (05, 05') hinged at the vertex (55, 55') and at least
two draw stage members (4', 4''; 6', 6'', 7', 7'') hinged therebetween and each of them to the corresponding tubular rod of trestle member (05 or
05') of the trestle (5). The hinged vertex connection (55, 55') of the trestle members (05, 05') and the swingable connections (41, 61, 71) between
such trestle members (05, 05') and said stage members (4', 4''; 6', 6''; 7', 7'') as well as the hinged connections (40, 60, 70) therebetween provide a
collapsible openwork capable of being folded up substantially as a parallelogram.

Abstract (fr)
Une structure tubulaire légère et ajourée, qui se plie pour prendre une forme essentiellement plate ou mince, particulièrement pour y déposer ou y
exposer des objets et pour suspendre le linge, comporte un tréteau escamotable (5), avec deux éléments de tréteau (05, 05') articulés au sommet
(55, 55') et au moins deux éléments à étage pouvant être retirés (4', 4''; 6', 6''; 7', 7'') articulés entre lesdits éléments de tréteau, chaque élément
étant articulé autour de la tige tubulaire correspondante d'un élément de tréteau (05 ou 05') du tréteau (5). Le raccord articulé de sommet (55,
55') des organes de tréteau (05, 05'), et les raccords orientables (41, 61, 71) entre lesdits éléments de tréteau ()5, 05') et lesdits éléments d'étage
(4, 4''; 6', 6'', 7', 7''), ainsi que les raccords articulés (40, 60, 70) entre ceux-ci présentent une structure ouverte escamotable, pouvant être pliée
sensiblement en parallélogramme.
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